
Zdravnikov ne dobijo
V prostorih krajevne skupnosti Medvode

je bilo v sredo, 12. marca posvetovanje od-
govornih predstavnikov Zdravstvenega doma
Ljubljana ter predstavnikov družbenopolitič-
nih in delovnih organizacij z območja kra-
jevne skupnosti Medvode ,o vprašanjih izva-
janja zdravstvenega varstva občanov v oko-
lišu zdravstvene enote v Medvodah.

Po ogledu prostorov T zdr. enoti Medvode
je bilo ugotovljeno, da je zgradba potrebna ta-
kojšnje sanacije ter da je potrebno takoj na-
kupiti potrebno opremo za nemoteno delo v
ordinacijah. Posebno težavo predstavlja fluk-
tuacija zdravnikov, saj trenutno ordinira le
en zdravnik splošne prakse, na razpisana de-
lovna mesta pa ni prijav. Problem bodo sku-
šali rešiti s stanovanji ter izbo-ljšanjem de-
lovnih pogojev. Obenem pa bado pripravili
načrte za graditev nove zdravstvene enote. v
okviru krajevne skupnosti pa bodo imenova-
li svet varovancev, ki naj bi v prihodnje ure-
jeval vprašanja zdravstvenega varstva v
okviru zdravstvenega doraa Ljubljana.

Ker medvoška industrija zaposluje okoli
4.000 delavcev, bodo skušali še letos ustano-
viti obratno ambulanto kot delovno enotc
dispanzerja medicine dela v eni medvoških
delovnih organizacij. Kemična industrija za-
hleva posebno varstvo delavcev, kjer ne gre
le za samo zdravljenje, temveč za sistema-
tične zdravniške preglede in raziskovalno de-
javnost.

Ob koncu so pojasnili, da zaradi kadrov-
skih težav ponovna uvedba nočne dežurne
službe ni rnožna ter bodo občani v primeru
potrebe zdravniško pomoč dobili v zdravst-
venem domu Siška.
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